



營暢企業股份有限公司

Wintron Enterprise Co., Ltd.

社 會 環 境 責 任 承 諾

Social and Environmental Responsibility Commitment

電子行業標準則已整合電子工業重要的社會責任要求，作為優良企業一員，營暢承諾以下事項：
Electronic Industry Code of Conduct (EICC) has integrated key requirements of Social Accountability (SA)
in Electronic Industries. As a member of the good corporate citizen, WINTRON commits to:

1. 全力支持 EICC 及適用的環保規範，包含歐盟 RoHS 指令，並與供應鏈的製造夥伴共同參與社會和環境關心的議題。
Fully support the EICC and all applicable regulations of environment including the EU Directive of Hazardous Substances (RoHS), and promote social and environmental concerns with manufacturing partners within supply chain.

2. 承諾於原料使用及製造過程中，經由管理及減低業界標準規定之有害物質所帶來的衝擊，來保護我們的環境。
Promise to conserve our environment by managing and mitigating the impact of harmful substances, as defined by industry standards, in the material and manufacturing processes.

3. 作為一個具有社會環境意識的企業，營暢所有廠區全面遵守所在地於道德、公司治理、勞動、安全衛生及環境方面所訂定的法律與規範。
Be a socially and environmentally conscious company, we operate in full compliance with the local laws and regulations regarding to ethic, corporate governance, labor, health, and safety, and environment at all WINTRON sites.

總經理:

日期:

5/5/2009

General Manager: Patrick Lee Date: 5/5/2009

臺灣省桃園市楊梅區高青路 22 巷 13 號

No. 13, Lane 22, Kao Ching Rd., Yang Mei Dist., Tao Yuan City, Taiwan, R.O.C.

Tel:886-3-4643000 Fax:886-3-4964013

Website: <http://www.wintron.com.tw/>